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PROTOKÓŁ Nr  2/2019 

posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
które odbyło się 29 stycznia 2019 roku, o godz. 1400 

 
 
Przewodnicząca Komisji – Marzena Murawska 
Protokolant          - Joanna Kosior 
 
  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie, w którym uczestniczyło 6 na 8 radnych oraz 
zaproszeni goście (listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr 1 i 2 do protokołu).  
 
Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad, który przedstawiał się następująco:  
 
1. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 
 
2. Przyjęcie Planu pracy Komisji na rok 2019. 
 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miasta 
Radom zadań w zakresie prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej w 2019 roku. 
 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Jedlińsk 
zadania w zakresie kultury w 2019 roku. 
 
5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Przytyk 
zadania w zakresie kultury w 2019 roku.  
 
6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Gminie 
Wierzbica zadania w zakresie kultury w 2019 roku.  
 
7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Miastu Pionki 
zadań w zakresie kultury w 2019 roku.  
 
8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia Miastu i Gminie 
Iłża zadań w zakresie kultury w 2019 roku. 
 
9. Działalność MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży. 
 
10. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad- Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji. 

 
Przewodnicząca Komisji zaproponowała na Wiceprzewodniczącego radnego Jana Sieka. 
Radny Jan Siek wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Więcej kandydatur nie zgłoszono.  
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Komisja jednogłośnie wybrała na Wiceprzewodniczącego Komisji radnego Jana Sieka. 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Przyjęcie Planu pracy Komisji na rok 
2019. 

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że członkowie otrzymali projekt planu pracy 
Komisji. Dodała, że przy przygotowywaniu planu zamysłem było, aby w każdym miesiącu 
pojawili się na posiedzeniach Komisji Dyrektorzy lub Kierownicy którzy prowadzą jednostki 
powiatowe, aby radni mieli okazję zapoznać się z działalnością statutową poszczególnych 
placówek. Następnie poprosiła o zgłaszanie ewentualnych zmian lub propozycji  do projektu 
planu pracy Komisji. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Komisja pozytywnie jednogłośnie przyjęła przedstawiony projekt planu pracy Komisji na 2019 
rok, stanowi on załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad - Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miasta Radom zadań w zakresie prowadzenia 
powiatowej biblioteki publicznej w 2019 roku. 

Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk powiedział, że od 
pierwszego roku funkcjonowania Powiatu Radomskiego czyli od 199 roku funkcje i zadania 
Powiatowej Biblioteki Publicznej pełni Miejska Biblioteka Publiczna w Radomiu, którą to 
funkcje powiat zlecił na podstawie umowy. Zaczęło się od symbolicznych kwot, w tym roku 
jest to kwota 118.770,00 zł., która utrzymuje się już od trzech lat na tym samym poziomie. 
Oczywiście MBP ma zawsze większe oczekiwania, ale taka kwota została zaproponowana i 
zaakceptowana. W ciągu roku mogą się pojawić wnioski o dofinansowanie pewnych zadań jak 
np. digitalizacja, komputeryzacja itp. Jeśli chodzi o zadania , to są one prowadzone na wysokim 
poziomie, profesjonalnie, odpowiedzialnie. 

Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że jeśli chodzi o płace w MBP w Radomiu 
to są bardzo niskie. To są pewne informacje, niestety Miasto Radom nie przykłada zbyt dużej 
uwagi do tych płac, więc jeśli pojawią się jakieś wnioski w ciągu roku to będą musieli się nad 
nimi pochylić. 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że są tam płace najniższe krajowe. Dodała, że była tam 
z wizytą i mieszkańcy okolic Radomia naprawdę z niej korzystają .Uważa, że to dobry pomysł 
Starostwa, że to zadanie właśnie w ten sposób realizuje. 

Po krótkiej dyskusji Komisja 6 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 
Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Miasta Radom zadań w zakresie prowadzenia 
powiatowej biblioteki publicznej w 2019 roku. Stanowi on załącznik Nr 4 do protokołu 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 4  porządku obrad - Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Jedlińsk zadania w zakresie kultury w 2019 roku. 
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Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk poinformował, że jak 
co roku zwyczajowo, organizowane są powiatowo-gminne dożynki w innej gminie, żeby to 
było wydarzenie przechodnie, w tym roku wypadło na Jedlińsk. Gmina Jedlińsk wyraziła 
zgodę, odbyła się już pierwsza wizyta, teraz czas na przygotowania. Na ten cel przeznaczają 
72.000,00 zł tyle samo przeznacza na ten cel gmina. Środki przekazywane są na zasadzie 
dotacji, później gmina się z niej rozlicza, ale organizują je wspólnie na zasadzie partnerskiej. 

 
Komisja 6 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
powierzenia Gminie Jedlińsk zadania w zakresie kultury w 2019 roku. Stanowi on 
załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 5  porządku obrad- Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Przytyk zadania w zakresie kultury w 2019 roku.  

Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk powiedział, że jeśli 
chodzi o gminę Przytyk to jak co roku, odbywają się tam Ogólnopolskie Targi Papryki, taka 
jest nazwa od samego początku. Propozycja finansowa jest na tej samej wysokości czyli 
52.000,00 zł i to jest dotacja, ale Powiat przeznacza więcej pieniędzy ponieważ dochodzą 
gadżety, działania promocyjne, oprawa medialna itp. czyli około jeszcze 15.000,00 zł.. Te 
kwoty wynikają z budżetu. Targi odbędą się 18 sierpnia 2019 roku. 

Komisja 6 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
powierzenia Gminie Przytyk zadania w zakresie kultury w 2019 roku. Stanowi on 
załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 6  porządku obrad - Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie powierzenia Gminie Wierzbica zadania w zakresie kultury w 2019 roku.  

Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk powiedział, że kolejny 
punkt dotyczy powierzenia zadania w zakresie kultury tym razem Gminie Wierzbica. 
Dotychczas Przegląd Dorobku Kulturalnego Mieszkańców Powiatu Radomskiego odbywał się 
w Iłży, jednak chcieli by była to impreza przechodnia.  Ze względu nasycenia wieloma 
imprezami w Iłży zdecydowano, że Przegląd ten obędzie się w Wierzbicy, tak jak to było w 
ubiegłym roku. Przeznaczono na to zadanie 6.000,00 zł. 

 

Komisja 6 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
powierzenia Gminie Wierzbica zadania w zakresie kultury w 2019 roku. Stanowi on 
załącznik Nr 7 do protokołu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 7  porządku obrad- Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie powierzenia Miastu Pionki zadań w zakresie kultury w 2019 roku.  

Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk poinformował, że 
kolejny projekt uchwały dotyczy powierzenia zadań w zakresie kultury Miastu Pionki.  Wykaz 
imprez przedstawia się następująco: 
 

1. XXI Sobótki, Janki, Wianki  –  7 000 zł, 
2. Formatowanie XIX - Artyści Powiatu Radomskiego - 2 000 zł, 
3. XX Dzień Ziemi  – 2 500 zł, 
4. XIII Turniej Tańca Boogie Woogie Ziemi Radomskiej o Puchar Starosty – 4 000 zł, 
5. XI Powiatowy Konkurs Filmu Amatorskiego – 2 000 zł, 
6. XI Powiatowy Dzień Animatora Kultury – 7 000 zł, 
7. XII Przegląd Pieśni Patriotycznej Klubów Seniora Ziemi Radomskiej  

oraz XXI Dzień Seniora  – 3 000 zł, 
8. Idolek 14 – Powiatowy Konkurs Wokalny  - 2 000 zł, 
9.  XVIII Ogólnopolski Turniej Recytatorski Literatury Klasycznej im. Jana 

Kochanowskiego – 2 000 zł,  
10.  „Lew do Panny” – VI Powiatowy Konkurs Młodzieżowych Zespołów Muzycznych -  

2 500 zł, 
11.  „Pocieniujemy słowem” – VI warsztaty teatralne dla młodzieży Powiatu Radomskiego 

– 1 000 zł, 
12.  11 Listopada w wyobraźni dzieci i młodzieży – VI powiatowy konkurs recytacji i pieśni 

– 1 500 zł. 
 

Komisja 6 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
powierzenia Miastu Pionki zadań w zakresie kultury w 2019 roku. Stanowi on załącznik 
Nr 8 do protokołu. 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 8  porządku obrad- Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie powierzenia Miastu i Gminie Iłża zadań w zakresie kultury w 2019 roku. 

Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk powiedział, że kolejny 
projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie powierzenia  Miastu i Gminie Iłża zadań publicznych 
powiatu w zakresie organizacji festiwali, przeglądów twórczości artystycznej oraz turniejów 
wiedzy w 2019 roku. Powiat Radomski powierza Miastu i Gminie Iłża organizację 
następujących imprez kulturalnych: 

1. Ogólnopolskie Spotkania z Balladą  - 3 000 zł,  

2. Turniej Wiedzy o Powiecie Radomskim – 3 000 zł,  

3.  Przegląd Twórczości Artystycznej Osób Niepełnosprawnych – 3 500 zł, 

4. Turniej Rycerski – 4 000 zł, 

5. Rekonstrukcja Historyczna Bitwy pod Iłżą – 2 000 zł,  

6. Festiwal Artystyczny Dzieci i Młodzieży „Słowo i Piosenka” - 2 000 zł,  

7. Ogólnopolski Plener Malarski „Zabytki Powiatu Radomskiego” - 3 122 zł, 

8. Ogólnopolski Przegląd Formacji Tańca Nowoczesnego – 3 000 zł. 
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Komisja 6 głosami za, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
powierzenia Miastu i Gminie Iłża zadań w zakresie kultury w 2019 roku. Stanowi on 
załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

Przystąpiono do realizacji punktu 9  porządku obrad- Działalność MODN w Radomiu z 
siedzibą w Iłży. 

 

Przewodnicząca Komisji poprosiła panią Dyrektor MODN o przybliżenie działalności 
ośrodka w Iłży. 

Dyrektor MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży Urszula Staniewska przygotowała 
prezentację Międzypowiatowego Ośrodka Doskonalenia Nauczycieli, którą przedstawiła i 
omówiła. Przedłożony materiał stanowi  załącznik Nr 10 do protokołu.   

Następnie poinformowała o uczestnictwie placówki w projekcie AS1 -  ‘Rozwijanie 
kompetencji kluczowych uczniów poprzez pracę nad kształtem zadań edukacyjnych 
wykonywanych na lekcjach wybranych przedmiotów szkolnych, TIK oraz indywidualizację 
nauczania realizowane we współpracy przez 10 placówek doskonalenia nauczycieli 
prowadzących kompleksowe wspomaganie szkół”.  

Przewodnicząca Komisji poprosiła o wyjaśnienie tych kluczowych kompetencji, na czym 
polega ten projekt, w jakim zakresie prowadzi ośrodek ten projekt?. 

Dyrektor MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży Urszula Staniewska odpowiedziała, że 
projekt AS1 to jest asystent szkoły, czyli nasi doradcy. 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że to osoby ukończyły szkolenie, w ramach którego 
nabyli umiejętności.  
 
Dyrektor MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży Urszula Staniewska powiedziała, że doradca 
obejmuje opieką trzy szkoły. W tych szkołach doradca prowadzi szkolenia. Następnie 
przedstawiła plan rozwoju ośrodka  i tego co planuje zrobić. Teraz najważniejsze jest uzyskanie 
akredytacji. Poinformowała o zmianie finansowania jeśli chodzi o ośrodki doskonalenia 
nauczycieli. Powiedziała, że będzie tworzona sieć ośrodków, gdzie nasz ośrodek będzie 
obejmował swoją opieką powiaty: kozienicki, zwoleński, lipski, radomski, przysuski i 
szydłowiecki. Dodała, że na 300 nauczycieli będzie 1 doradca. Doradca będzie zatrudniany 
przez Kuratora Oświaty w porozumieniu z  Dyrektorem Placówki i szkoły. Kurator Oświaty 
będzie mógł ogłaszać na stronie internetowej nabór na stanowiska nauczycieli-doradców. 
Wstępnie będą musieli zatrudnić 22 doradców. 
 
Radna Małgorzata Klocek zapytała jak odbywają się zajęcia odnośnie bezpieczeństwa dzieci 
w internecie?. 
 
Dyrektor MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży Urszula Staniewska odpowiedziała, że w tej 
chwili jest konkurs „Jestem bezpieczny w sieci”, który jest skierowany do uczniów w dwóch 
kategoriach do szkół podstawowych i ponadgimnazjalnych. Szkoły oczywiście otrzymały 
informacje o konkursie i zgłaszają się. 
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Radny Krzysztof Kozera powiedział, że korzysta ze współpracy z MODN jako instytucja 
kultury od wielu lat, szczególnie jeśli chodzi o bazę noclegową, bo to jedyny w Iłży, 
profesjonalny ośrodek oferujący takie usługi. Dodał, że organizują wspólnie Międzynarodowy 
plener malarski, który odbywa się w miesiącach wakacyjnych oraz gościnnie różni artyści, 
którzy występują na festiwalach czy imprezach. Podziękował pani Dyrektor za ta pożyteczną 
współpracę. 
 
Dyrektor MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży Urszula Staniewska powiedziała, że ośrodek 
jest pięknie ozdobiony obrazami właśnie z tych plenerów. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że miała okazje być w ośrodku w Iłży. Jest 
on odnowiony, ładny, duży. Znajduje się tam poradnia psychologiczno-pedagogiczna , która 
zajmuje  280 m. Po wizycie w  budynku MODN, pozostało w nim wrażenie takiej pustki. Zdaje 
sobie sprawę, że ośrodek tętni życiem w momencie wydarzeń jakie mają miejsce w Iłży. 
Powiedział, że nie wie jaka będzie ostateczna decyzja co do rozporządzenia w sprawie 
finansowania, póki co podpiszą umowy na czas określony z powiatami. W momencie, kiedy 
rozporządzenie  wejdzie i zadanie finansowania przejmie Kuratorium to wtedy umowy 
rozwiążemy, bo jeśli nie to będą musieli finansować z własnych środków do czasu pojawienia 
się rozporządzenia. Teraz nie ma wiedzy kiedy to rozporządzenie się pojawi, a ośrodek musi 
pracować. To co przekazała pani Dyrektor to oczywiście jest wiadome i życzy, aby ośrodek 
zasłużył na dobrą opinię szkół, bo to one są cenzorem. Przy okazji poinformował, że 
Wydziałem Edukacji będzie zajmował się Starosta Waldemar Trelka, gdyż jest nauczycielem i 
oświata jest mu bliska, a Wicestarosta w zamian przejmie piecze nad Powiatowym Urzędem 
Pracy. Te dwa miesiące współpracy z Wydziałem Edukacji i p.o. panią Aleksandrą Wróblewską 
uważa za bardzo dobre. 
 
Przewodnicząca Komisji zapytała czy jeżdżą też na szkolenia do szkół?. 
 
Dyrektor MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży Urszula Staniewska odpowiedziała, że tak 
w zależności od tego, czego oczekuje szkoła. Łatwiej jest dotrzeć do nauczycieli w miejscu 
pracy. 
 
Przewodnicząca Komisji powiedziała, że bardzo dobrze, że nasz powiat ma taki ośrodek w 
Iłży. Choć uważa, że usytuowanie go w centrum, czyli w Radomiu, wtedy zapewne nauczyciele 
częściej korzystali by z porad doradców. Bo lokalizacja jest jednak ważna. 
 
Dyrektor MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży Urszula Staniewska powiedziała, że doradcy 
mają dyżury w ośrodku w  Iłży, ale również w swoich macierzystych szkołachm.in: w Lipsku, 
Pionkach, Iłży. Aktualnie poszukują nauczyciela-doradcy matematyki. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że sami dyrektorzy szkół czują jak MODN 
pracuje. Starostwo może przeprowadzić kontrole dokumentów i sprawdzić jak to wygląda. 
Dodał, że siedziba jest istotna, ale powinna być lepiej skomunikowana. Powiedział, że nie 
rozważali siedziby w Radomiu, ale pewnie było by lepiej. Zapytał również, dlaczego nie ma 
doradcy matematyki. Powiedział, że musi wyjść inicjatywa, żeby ktoś zauważył potrzebę taką, 
a powiat jest otwarty. 
 
Dyrektor MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży Urszula Staniewska powiedziała, że jest taka 
potrzeba. 
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Przewodnicząca Komisji powiedziała, że nie każdy może być doradcą metodycznym. Musi to 
być nauczyciel doświadczony, który swoją wiedzą chce się dzielić. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że czekając na rozporządzenie w związku 
z tą zmianą organizacyjną, uważa , że to wszystko popchnie do przodu. Kurator będzie wiedział, 
co gdzie i to on będzie decydował, ilu tych metodyków będzie. Znając potrzeby szkół, zna też 
wyzwania i kierunki jakie w oświacie się pokazują to na pewno będzie z korzyścią. 
 
Dyrektor MODN w Radomiu z siedzibą w Iłży Urszula Staniewska powiedziała, że zależy 
jej na tym , aby ośrodek funkcjonował jak najlepiej i był takim rzeczywistym wsparciem dla 
nauczycieli i dyrektor i będzie wszystko tak robić, żeby tak właśnie było. 
 
Po dyskusji Komisja przyjęła i zapoznała się z omówionym w/w tematem. 
 
 
  
Przystąpiono do realizacji punktu 10  porządku obrad – Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
p.o. Naczelnika Edukacji Aleksandra Wróblewska poinformowała o sprawozdaniu z 
wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu terytorialnego. 
Powiedziała,. że ustawodawca nałożył na organy prowadzące obowiązek przeprowadzania 
analizy do 20 stycznia każdego roku. Organ prowadzący szkołę , a będący jednostką samorządu 
terytorialnego przeprowadza analizę poniesionych wydatków na wynagrodzenia dla 
nauczycieli w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w odniesieniu do struktury średnio rocznej zatrudnienia. Taką analizę 
przeprowadzili w terminie do 10 lutego roku kalendarzowego następującego po roku, który 
podlegał analizie czyli roku 2018. Sporządzili tą  analizę i mają obowiązek w terminie 7 dni od  
momentu sporządzenia tego sprawozdania, przedłożyć  go Regionalnej Izbie Obrachunkowej, 
organowi stanowiącemu, dyrektorom szkół oraz poradniom i MODN oraz związkom 
zawodowym zrzeszającym nauczycieli. Poinformowała, że nie będą dopłacać dodatku 
uzupełniającego gdyż poniesione wydatki na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 
mieszczą się w widełkach, które określa Ministerstwo Edukacji. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że każda grupa zawodowa walczy o swoje, 
grupa nauczycieli też, ale także od grupy zawodowej i porozumienia ze związkami 
zawodowymi zależy ile tych dodatków jest. Można sobie wyobrazić sytuację, że dodatków 
będzie 80% teoretycznie, tzn, że pracownicy mają powiedzieć tej grupie zawodowej, że 
zarabiają tylko 1.000,00 zł. W związku z tym patrzy na całość średniej jaką dostają do ręki. 
Dlatego trzeba patrzeć realnie na pensje, oczywiście wie, że one są za małe. 
 
Członkowie Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 
przez jednostkę samorządu terytorialnego. Stanowi ono załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk poinformował, że odbył się konkurs na Naczelnik 
Wydziału Edukacji, wygrał pan Krzysztof Szewczyk. Od 1 lutego br. obejmie stanowisko. 
Dodał, że 1 września trzeba będzie się zmierzyć z zadaniem , gdzie szkoły średnie będą musiały 
przyjąć uczniów klas 8 szkoły podstawowej oraz uczniów klasy 3 gimnazjum, jest to bardzo 
poważne zadanie organizacyjne dla szkół. W związku z tą sytuacją, obędzie się spotkanie ze 
szkołami, aby przedstawiły szkoły,  ile oddziałów są w stanie przygotować i otworzyć od 1 
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września br. Będą również rozmawiać o potrzebach oraz o tym, żeby szkoły mogły się 
zareklamować w mediach publicznych, bo nasze szkoły są naprawdę bardzo dobre. 
 
Rady Jan Siek dodał, że niedawno ukazał się ranking szkół ogólnopolskich, gdzie szkoła w 
Pionkach, w której pracuje została sklasyfikowana na 134 miejscu i 2 w dawnym regionie 
radomskim w kraju na 1000 szkół. Przy okazji serdecznie zaprosił członków Komisji na 
koncert, organizowany przez szkołę w Pionkach pt.„ Kochamy Czerwone”, 21 lutego w CAL 
o godz. 18:00, podczas którego będą zbierane fundusze na nowy sztandar szkoły. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk powiedział, że również LO w Iłży jest wysoko 
notowane i ma 100% zdawalność matury. 
 
 
Więcej spraw nie zgłoszono. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 2 posiedzenie 
o godz.15:20. 
 
 
Protokołowała:                                                                             Przewodnicząca Komisji  
 
Joanna Kosior                                                                           Marzena Murawska 


